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Protokół nr XLIX/2022 

z Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka  

z dnia 30 maja 2022r. 

Ad.1. Otwarcie sesji 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:00:04  do 00:02:11 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Stanisław Grzybowski otworzył XLIX Sesję Rady 

Miasta i Gminy Wysoka. Poinformował, że przebieg sesji jest transmitowany i utrwalany za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Wspomniał o przetwarzaniu danych 

osobowych osób uczestniczących w obradach sesji w postaci wizerunku i barwy głosu. 

Stwierdził, że obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniony jest poprzez wywieszenie 

treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do  sali, w której 

odbywają się sesja Rady Miasta i Gminy Wysoka. Zwrócił się do wszystkich uczestników 

dzisiejszych obrad z prośbą o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych 

osobowych podczas swoich wypowiedzi. Powitał radnych i gości. Listy obecności stanowią 

załączniki nr 1,2,3,4,5. 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:02:15 do 00:02:56 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Stanisław Grzybowski zwrócił się do Radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie e-sesja. Na ustawowy skład Rady Miasta i Gminy 

Wysoka 15 Radnych, w posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Zatem Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Obecni: 

1. Jan Ciołek  

2. Emilia Dembińska  

3. Łukasz Dymitruk  

4. Edmund Fonferek  

5. Stanisław Grzybowski  

6. Marek Jóźwina  

7. Beata Kleczka 

8. Krzysztof Kowalski  

9. Ewelina Lewicz  

10. Magdalena Piszczek  

11. Joanna Siodła 

12. Henryk Stańczyk  

13. Paulina Strzałka  

14. Grażyna Wrzaszczak  
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Ad.3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

4. Wystąpienia gości wg. wcześniejszych ustaleń. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta i Gminy.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z działalności między sesjami Rady, w tym  

z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Prezentacja złożonych interpelacji w okresie międzysesyjnym oraz informacja w spr. 

udzielonych  odpowiedzi na złożone w terminie od ostatniej sesji Rady Miasta i Gminy 

interpelacje, wnioski i zapytania radnych, sołtysów i pozostałych wnioskodawców. 

9. Podjęcie uchwały  w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników w wyznaczonym miejscu. – Projekt uchwały 

nr 1. 

10.  Podjęcie uchwały  w sprawie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników. – Projekt uchwały nr 2. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wysoka. – Projekt uchwały nr 3. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości  wniosku p.p. S.M.C z dnia  

6 kwietnia 2022 r. - Projekt uchwały nr 4. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Statutowej. – 

Projekt uchwały nr 5. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok. - Projekt 

uchwały nr 6. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wysoka na lata 2022-2032 r. - Projekt uchwały nr 7. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. - Projekt uchwały nr 8. 

17. Interpelacje i zapytania radnych.  

18. Zapytania i wnioski sołtysów oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

19. Wolne wnioski.  

20. Komunikaty Burmistrza oraz informacja o planowanych zamierzeniach do następnej 

Sesji.  

21. Komunikaty oraz informacje Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy. 

22. Zakończenie obrad i zamknięcie XLIX sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:02:58 do 00:03:28 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Stanisław Grzybowski przekazał, że Radni 

otrzymali drogą elektroniczną porządek dzisiejszej sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

Również był zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy oraz 

jest prezentowany na tablicy projekcyjnej. Zapytał czy są jakieś propozycje zmian do 

porządku posiedzenia. 
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Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:03:30  do 00:03:57 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz zaproponował do porządku sesji: 

1) Wykreślenie z porządku pkt 15 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wysoka na lata 2022-2032 r. - 

Projekt uchwały nr 7, jako uzasadnienie podał, że podjęcie tej uchwały obecnie nie 

jest zasadne. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:03:58  do 00:04:16 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski powiedział, że wnioskuje  wykreślenie z porządku pkt 

15 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Wysoka na lata 2022-2032 r.  

 

Innych propozycji do porządku posiedzenia nie zgłoszono. 

 
Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:04:29  do 00:05:46 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski  poddał pod głosowanie wniosek nr 1. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek nr 1 - wycofanie z porządku posiedzenia pkt 15 w brzmieniu: "Podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wysoka na lata 2022 - 2032 . 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław 

Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak .  

 

Punkt został wykreślony 

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski  poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad wraz ze zmianą. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad wraz ze zmianą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław 

Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , 
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Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak  

Porządek został przyjęty. 

 

Ad.4. Wystąpienia gości wg. wcześniejszych ustaleń. 

 

 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta i Gminy. 

 
Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:06:22  do 00:07:32 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski poinformował, że protokół z XLVIII sesji Rady 

Miasta i Gminy Wysoka został przekazany Radnym w formie elektronicznej poprzez 

aplikację e-Sesja oraz jest wyłożony do wglądu. Zapytał czy do protokołu z XLVIII sesji 

Rady Miasta i Gminy Wysoka są jakieś uwagi . Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy S. Grzybowski poddał pod głosowanie Przyjęcie protokołu z 

XLVIII Sesji Rady z dnia 27 kwietnia 2022 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta i Gminy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski 

, Marek Jóźwina , Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, 

Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka  

BRAK GŁOSU (1) 

Beata Kleczka 

Protokół  został przyjęty. 

 

 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z działalności między sesjami Rady, w 

tym z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy.  

 

 
Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:06:22  do 00:07:32 
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Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że sprawozdanie Burmistrza z działalności 

między sesjami Rady zostało Radnym przesłane w formie elektronicznej. Stanowi załącznik 

nr 6  do niniejszego protokołu. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:08:16 do 00:09:19 

Radny H. Stańczyk powiedział, cyt.: „Mam pytanie do Pana Burmistrza, w temacie zapisu: 

”Gminie Wysoka będzie przydzielona kwota 800 tys. zł. jako zadanie inwestycyjne 

zaproponuję  budowę ścieżki rowerowej  Wysoka – Bądecz wzdłuż DW 190” . Stwierdził, że 

powinna być wcześniejsza rozmowa z radnymi w tym temacie. Powiedział, ze obecny zapis 

odbiera jednoznacznie, ponieważ nie ma informacji czym się Pan Burmistrz kierował przy 

tym wyborze. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:09:40 do 00:12:02 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz podał jako argument  zaproponowanej inwestycji, z 

tego względu, że w tej nowej perspektywie unijnej jest duży nacisk położony na inwestycję 

zintegrowana, która będzie łączyć  kilka gmin sąsiednich. Dodał, że gmina Wysoka sąsiaduje 

z gminą Krajenka,( która  jest prośba Burmistrza Krajenki, abyśmy taki wniosek wspólnie 

napisali. Powiedział, że jeżeli gmina Wysoka nie będzie chciała budować ścieżki rowerowej 

w stronę Krajenki, to również gmina Krajenka swojego zdania również nie zrealizuje. Gmina 

Krajenka chciała wybudować ścieżkę rowerową w kierunku Wysokiej, żeby taka inwestycja 

mogła powstać, musi być zgoda dwóch samorządów. Podkreślił, że jest wola ze strony Gminy 

Krajenka, żeby taka ścieżkę budować. Powiedział, że jest spotkanie w czerwcu z Marszałkami 

Województwa Wielkopolskiego, bo ta inwestycja jest przy drodze wojewódzkiej, należy 

poznać ich opinię,  czy udostępnią teren pod budowę ścieżki  rowerowej i czy wybudują tę 

część „środkową” , nam może do Bądecza wystarczy, Burmistrzowi Krajenki może do 

Czajcza, ale żeby to połączyć w jedną całość będzie potrzebna również partycypacja ze strony 

Samorządu Województwa Wielkopolskiego. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:12:15 do 00:13:59 

Radny H. Stańczyk w odniesieniu do wypowiedzi Pana Burmistrza powiedział, cyt. 

„Dodałbym element łączący skomunikowanie drogi powiatowej włącznie z planem 

przestrzennym, który będzie przyjmowany w niedalekiej przyszłości, to rozpocząć elementem 

od ul. Strzeleckiej przez teren, który jest przewidziany, tereny kolejki wąskotorowej i dopiero 

włączając się do 190-tki, żeby stworzyć pewną ciągłość od drogi powiatowej itd. 

Nadmieniam, że Krajenka już na odcinku Krajenka – Złotów ze środków nie wiem w jakim 

stopniu czy wojewódzkich czy partycypacji  wzajemnej buduje czy planuje wybudować 

ścieżkę. Natomiast my angażujemy te środki w pełni, które nam przysługują na ten odcinek. 

To jest istotna różnica, ponieważ w tym momencie  właściwie Krajenka łącząc się ze 

Złotowem i w drugą stronę przy zdecydowanie niższym udziale zrealizowane będzie miała w 

dwóch  kierunkach ścieżkę”.  

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:13:60 do 00:15:20 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz  dopowiedział, że jest rozważane, aby rozpocząć od ul. 

Św. Walentego, że uwzględnić ten odcinek wzdłuż kolejki wąskotorowej, Tylko będziemy 

musieli być ostrożni, ponieważ decyzja Konserwatora Zabytków o wpisie do rejestru ma być 
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już na dniach. Jeżeli ta decyzja  będzie po naszej myśli  i nikt jej nie oprotestuje to jak 

najbardziej  będzie realizowany nasz plan przestrzenny i  będzie kontynuacja od ul. 

Akacjowej. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:15:25 do 00:16:59 

Radny H. Stańczyk w odniesieniu do wypowiedzi Pana Burmistrza powiedział, cyt. „ ta 

niewiedza, która poprzez nie udostępnienie  informacji i nie udostępnienie dokumentów oraz 

treści zapisów planów przestrzennych, doprowadza do tego, że na dzień dzisiejszy to tak 

właściwie nie wiadomo, pomimo wyłożeń planu, pomimo opracowań i kwestionowanego 

stanowiska Pana Burmistrza tak do końca nie wiem jak właściwie ma być. Plany mówią w 

tym momencie co innego, w opracowaniu wnosiłem uwagi, natomiast dzisiaj słyszę że jest 

takie stanowisko, dla mnie jest to niezrozumiałe w ujęciu planu a otrzymanej decyzji, chociaż 

tego można było się spodziewać.  Natomiast wydaje mi się, że nie do końca, w jaki sposób 

(…) nie wynegocjowano możliwości skorzystania z terenu gdzie teren pozwala na taką 

lokalizacje,  to jest odcinek od ul. Strzeleckiej do 190-tki włącznie. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:17:00  do 00:18:03 

Radny Edmund Fonferek powiedział, że chciałby się odnieść do propozycji połączenia  

Wysokiej z Krajenką  ścieżką rowerową. Zaproponował również przebieg ścieżki rowerowej 

z Krajenki do Wysokiej przez Rudną, Stare, Głubczyn. Dodał, że to niewiele więcej 

kilometrów, przemawiałyby  za tym względy zdrowotne, organizacyjne,    

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:18:16  do 00:19:39 

Radny H. Stańczyk skierował pytanie odnośnie wizyty w Urzędzie MiG Ks. Biskupa 

Krzysztofa Włodarczyka, czy poruszane były sprawy gospodarcze,  mając na względzie 

aspekt Bądecza.  Dodał, że zasugeruje we wniosku panu Burmistrzowi  odbycie wizyty do 

biskupa, że te sprawy przedyskutować  i rozwiązać ostatecznie. Dla dobra społeczności 

Bądecza.  

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:19:47  do 00:20:26 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz  odpowiedział, że wizyta biskupa była kurtuazyjna, 

bardziej interesowała go wogóle nasza gmina, charakter gminy, biskup jest żywo 

zainteresowany tym co na terenie jego diecezji się znajduje,  Dodał, że rozumie o czym mówi 

pan Przewodniczący i że ten temat trzeba, gdzieś w kuluarach poruszyć.  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski zarządził 5 min. przerwy. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

Ad.  7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 
Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:24:57 do 00:25:33 
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Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że informacja Przewodniczącego Rady o 

działaniach podejmowanych w okresie między sesjami została Radnym przesłana w formie 

elektronicznej przez aplikację e-Sesja.  Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 8. Prezentacja złożonych interpelacji w okresie międzysesyjnym oraz informacja w 

spr. udzielonych odpowiedzi na złożone w terminie od ostatniej sesji Rady Miasta i 

Gminy interpelacje, wnioski i zapytania radnych, sołtysów i pozostałych 

wnioskodawców.  

 
Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:25:37 do 00:25:59 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski zapytał, czy są jakieś pytania, wątpliwości  w ww. 

sprawie. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:26:00 do 00:30:33 

Radny H. Stańczyk odniósł się do interpelacji , którą złożył w dniu 17 maja br.  dot. ujęcia w 

zakresie  opracowania projektu budowlanego ścieżki pieszo-rowerowej z Wysokiej do 

Rudnej, oraz ujęcia chodnika dla pieszych w zakresie opracowania projektu budowlanego 

wzdłuż ul;. Strzeleckiej w kierunku do Rudnej. Podziękował Panu Burmistrzowi, że po raz 

pierwszy poparł wniosek i  przedstawił swoje stanowisko. Przypomniał, że podobną 

interpelację zgłosił w sprawie  drogi Kijaszkowo – Czajcze, żeby też uwzględnić ścieżkę 

rowerową, w tym przypadku nie było żadnej reakcji z poziomu gminy. Tutaj chociaż 

zainteresowano się problemem. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:30:44 do 00:31:29 

Radny Edmund Fonferek  zapytał, czy ta koncepcję którą zgłosił odnośnie połączenia drogą 

rowerową Wysoka – Piła, którą wszyscy poparli, ponieważ ze względów nie tylko 

organizacyjno-komunikacyjnych, ale ze względów zdrowotnych nawet ta ścieżka rowerowa 

powinna być zainwestowana w ten sposób. Skierował zapytanie do pana Burmistrza, czy ta 

sprawa jest rozpatrywana i czy w przyszłości  będzie realizowana. 

 

Chwilowo Pan Burmistrz opuścił salę.  

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:31:32 do 00:32:06 

Radny Henryk Stańczyk – powiedział, że na czas złożenia interpelacji nie była 

rozpatrywana sprawa ścieżki rowerowej z Wysokiej do Rudnej, ten odcinek jest w 

opracowaniu, czyli na tamten czas nie było to uwzględnione.  

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników w wyznaczonym miejscu. – Projekt 

uchwały nr 1. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:32:18 do 00:33:27 
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Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że projekt uchwały  został Radnym 

zaprezentowany na posiedzeniu poszczególnych Komisji Rady przez Panią Sekretarz na 

posiedzeniu w dniu 25.05.2022 r. gdzie uzyskał pozytywną opinię poszczególnych komisji 

rady. Uchwała została sprawdzona pod względem formalno –prawnym przez panią Mecenas 

co potwierdza stosowny podpis. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:33:28 do 00:34:46 

Sekretarz Miasta i Gminy Anna Chuchla przekazała, że wyznaczenie miejsca  do 

prowadzenia handlu w piątki soboty przez rolników i domowników, w drodze uchwały 

nakłada taki obowiązek ustawa, która weszła w życie z dniem 1 stycznia  2022 r.  Dodała, ze 

w związku z tym, że jest taki obowiązek zostało wyznaczone miejsce – targowisko miejskie w 

Wysokiej, przy ul. Walentego. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:34:51 do 00:35:45 

 

Radny Jan Ciołek  powiedział, że mieszkańcy pytają, czy ta uchwała dotyczy tylko 

mieszkańców gminy Wysoka, czy dot. również sadowników, bo sadownicy są również 

rolnikami płacą podatek rolny, natomiast czy sadownicy z okolicznych gmin będą mogli 

korzystać również z tego targowiska. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:35:48 do 00:36:23 

Sekretarz Miasta i Gminy Anna Chuchla odpowiedziała, że sadownicy to też rolnicy, 

również będą mogli handlować na targowisku.  Odnośnie tego,  czy osoby z zewnątrz mogą 

również handlować na  targowisku nie ma takich uregulowań, mówi się głównie o rolnikach z 

danej gminy.   

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:36:30 do 00:37:30 

Radny Henryk Stańczyk  powiedział, że ma świadomość, że uchwały były omówione na 

komisji i przegłosowane, ale z racji tej że nie jest obecna pani Prawnik, nie może zadać 

pytania, które dla  niego jest wiążące w aspekcie podjęcia tych uchwał  w głosowaniu. 

Wyraził zdanie, że zaniecha głosowania w tej sprawie. 

Innych głosów nie było w tym punkcie. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:37:35  do 00:38:35 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników w wyznaczonym miejscu. – Projekt uchwały nr 1. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 



9 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, 

Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edmund Fonferek  

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Stańczyk  

 

Uchwała nr XLIX/364/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. – Projekt uchwały nr 2. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:38:48 do 00:39:29 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że projekt uchwały  został Radnym 

zaprezentowany na posiedzeniu poszczególnych Komisji Rady przez Panią Sekretarz na 

posiedzeniu w dniu 25.05.2022 r. gdzie uzyskał pozytywną opinię poszczególnych komisji 

Rady. Uchwała została sprawdzona pod względem formalno –prawnym przez panią Mecenas.  

 

Sekretarz Miasta i Gminy Anna Chuchla przekazała, że konsekwencją podjęcia 

poprzedniej uchwały jest  ustalenie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników w wyznaczonym miejscu. Regulamin ten określa godziny, w 

których handel może się odbywać, tj. w piątki i w soboty od godz. 6.00 do 17.00. Regulamin 

zakłada, że sprzedaż towarów powinna się odbywać zgodnie z wymogami zawartymi w 

odrębnych przepisach, w szczególności przepisy sanitarne, weterynaryjne. Wskazała, ze 

uprawnionymi do handlowania na targowisku są rolnicy oraz ich domownicy. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:39:30 do 00:42:19 

Radny Henryk Stańczyk wyraził zdanie, że Rada nie wypełniła delegacji ustawowej , gdyż 

nie wyznaczyła konkretnie miejsca i przez podjęcie takowych uchwał w obiegu prawnym 

będą dwie uchwały, które są prawem miejscowym. Zaznaczył, że nie będzie brał udziału w 

głosowaniu. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:42:30 do 00:43:13 

Radny Jan Ciołek zapytał jak będzie wyglądało egzekwowanie, kto prowadzi handel, rolnik, 

domownik, czy zatrudniona przez nich osoba, bo zdarza się, że rolnicy mają zatrudnione 

osoby, które w ich imieniu prowadzą handel. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:43:23 do 00:43:40 
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Sekretarz Miasta i Gminy Anna Chuchla, wyjaśniła, że w ustawie jest mowa o domowniku 

nie ma mowy o pracowniku.                                         

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:43:43 do 00:44:44 

Burmistrz Miasta i Gminy Artur Kłysz odpowiedział, że jeśli pojawi się taki problem  to 

będziemy szukać rozwiązania. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:44:49 do 00:46: 

Radny H. Stańczyk  stwierdził, że Rada przyjmuje uchwałę o konkretne normy prawne i nie 

mówimy teraz jaka będzie praktyka  tylko jaka można zastosować normę prawną, żeby to 

przyjąć. Mamy taka sytuacje, że regulamin  był uchwalony w 2001 r. , zmieniony w 2003 r.  

dopuszcza targowanie od poniedziałku do soboty, jeżeli  wprowadzamy  na to samo miejsce  

z nowymi uregulowaniami to mamy de facto dwa porządki prawne, które ze sobą się kłócą. 

Dodał, że w związku z tym, że nie ma odpowiedzi wyłącza się z głosowania. 

Innych głosów w dyskusji nie było  

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:46:17 do 00:44:44 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwały w sprawie regulaminu prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników. – Projekt uchwały nr 2. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof 

Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Edmund Fonferek , Paulina Strzałka  

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Stańczyk  

 

Uchwała nr XLIX/365/2022 w sprawie  regulaminu  prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników w wyznaczonym miejscu 

została podjęta i stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wysoka. – Projekt uchwały nr 3. 
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Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:47:02 do 00:48:31 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że projekt studium był przedstawiany na 

posiedzeniu Komisji Rady, był poświęcony na to czas i otworzył dyskusję w tym temacie. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 00:48:32 do 01:02:06 

Radny Henryk Stańczyk powiedział, że ten dokument który jest dzisiaj przyjmowany, jest 

dokumentem strategicznym dla gminy, jest taka konstytucją planistyczną, dokumentem 

generalnym, który jest wypełniany przez plany miejscowe. Przekazał, że studium jest 

przygotowane do uchwalenia po 21 latach, wcześniej była zmiana studium, która była 

lobbowana pod farmy wiatrowe, druga zmiana dot, ujęcia linii energetycznej 400 kV. 

Zaznaczy ł, że uchwała o przystąpieniu do uchwalenia studium była podejmowana w 2017 r.  

Przypomniał , że złożył petycję, którą skierował  do Rady, która poprzez glosowanie Rady nie 

została skierowana do Burmistrza, Rada w głosowaniu była przeciwko. W kolejnym wniosku 

przekazanym do Burmistrza Biuro Urbanistyczne wyraziło chęć rozpatrywania układów 

komunikacyjnych. Dodał, że petycja zawierała 3 obszary: obszar obejścia od Bądecza, 

Sędziniec – Bądecz,  łącząc się obwodnicą północno – wschodnią z Pobórką, propozycja 

obejścia Wysokiej, wniosek również dot. Rudnej. Przekazał, że zostało to włączone do 

studium. Podkreślił, że w oparciu o te rozwiązania, po wizji w terenie zostało to 

zaakceptowane i przyjęte. Podziękował Pani Ewie Mendel, że zdecydowała się podjąć tego 

wyzwania, również Panu Burmistrzowi i pracownikom Urzędu i pracowni urbanistycznej. 

Podkreślił, że ze swojej strony zgłosił 70 wniosków do projektu studium. Stwierdził z 

ubolewaniem, że nie było wniosków ze strony społecznej, tylko są 3 wnioski, komisje Rady 

nie zdecydowały się, aby pochylić się nad tematyką, aby faktycznie wcześniej się tym zająć.  

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:02:15 do 01:04:30 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz – przekazał, że Pan radny H. Stańczyk rzeczywiście 

bardzo aktywnie uczestniczył w czasie całej procedury związanej z projektowaniem studium 

kierunków i uwarunkowań rozwoju gminy, potwierdził, że ten dokument dla gminy jest 

strategiczny,  przez tyle lat zostało wypracowane w miarę optymalne studium, gdzie zostały 

zabezpieczone tereny mieszkaniowe  praktycznie w każdej wsi, dzięki propozycjom Radnego 

H. Stańczyka zostały rozwiązane układy komunikacyjne, były to cenne uwagi, duża ich część 

została uwzględniona, przy tej okazji podziękował za te zgłoszone uwagi. 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:04:32 do 01:22:14 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski poddał pod głosowanie poszczególne uwagi zgłoszone 

do studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wysoka. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
uwzględnienia uwagi dotyczącej usunięcia przeznaczenia terenu zieleni krajobrazowej ZK na 

działkach nr ewid. 729/1, 730, 731/1 i 732 w projekcie Studium. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , 

Ewelina Lewicz , Henryk Stańczyk , Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (2) 

Stanisław Grzybowski , Joanna Siodła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka  

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga jest nieuwzględniona. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej usunięcia obwodnicy miasta Wysoka z działek nr ewid. 

729/1, 730, 731/1 i 732 w projekcie Studium. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilia Dembińska , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof 

Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Ciołek , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek  

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Stańczyk  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził , że uwaga nie została uwzględniona. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej prawidłowości przyjętego okresu perspektywy w 

„Analizie...”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata 

Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Paulina 

Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził , że uwaga nie została uwzględniona. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej wyeliminowania różnic wartości gruntów ornych w 

„Prognozie...” i „Podstawowym opracowaniu ekofizjograficznym...”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata 

Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Paulina 

Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej uzupełnienia literówek w wyrazie zabudowany w 

„Podstawowym opracowaniu ekofizjograficznym...”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Edmund Fonferek , Beata Kleczka, Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej doprowadzenia do zgodności treści „Prognozy...” i 

„Podstawowego opracowania ekofizjograficznego...” w zakresie pola elektromagnetycznego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Krzysztof 
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Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek , Beata Kleczka, Magdalena Piszczek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej doprowadzenia do zgodności treści „Prognozy...” i 

„Podstawowego opracowania ekofizjograficznego...” w zakresie powietrza atmosferycznego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Grażyna 

Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Edmund Fonferek , Beata Kleczka, Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej uzupełnienia „Prognozy...” i projektu Studium o 

problematykę telekomunikacji, w tym sieci światłowodowej, wraz z węzłami 

dystrybucyjnymi, instalacjami radiokomunikacyjnymi między innymi jak stacje bazowe 

telefonii komórkowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Krzysztof 

Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek , Beata Kleczka, Magdalena Piszczek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej wprowadzenia jednoznacznych zapisów i wykluczenie 

sprzeczności w treści zapisów dotyczących budowli rolniczych oraz baz logistycznych i stacji 

paliw w projekcie Studium. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Krzysztof 

Kowalski , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek , Beata Kleczka, Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej dopisania nazwy ulicy Słoneczna w projekcie Studium i 

w „Podstawowym opracowaniu ekofizjograficznym...”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Henryk Stańczyk , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Edmund Fonferek , Beata Kleczka, Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej wycofania obszarów dla rozmieszczenia biogazowni na 

terenach produkcji rolniczej w Bądeczu i Czajczu z projektu Studium i „Prognozy...”..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof 

Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (2) 

Jan Ciołek , Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Emilia Dembińska , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej zapisów w projekcie Studium dotyczących ustaleń dla 

terenów U, P, RU oraz dla wszystkich terenów..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , 

Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej modyfikacji zapisu w projekcie Studium dotyczącego 

projektowanych dróg do obsługi poszczególnych nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata 

Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej braku rozwiązania w stosunku do istniejącej stacji paliw 

w centrum miasta i wnosząca o uzgodnienie z Konserwatorem oraz powtórne 

przeanalizowania zapisów dla terenów P w projekcie Studium. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , Marek 

Jóźwina , Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Krzysztof Kowalski  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jan Ciołek , Beata Kleczka, Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła 

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej korekty zapisu w projekcie Studium dotyczącego 

doprowadzenia „przekroju i szerokości ulic wraz z liniami rozgraniczającymi” do 

niezbędnych wymagań dla dróg publicznych zgodnych z obowiązującymi przepisami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata 

Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka.  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej braku propozycji lokalizacji PSZOK w projekcie Studium 

oraz braku stanowiska w zakresie strefy oddziaływania PSZOK w „Prognozie...”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata 

Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina 

Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Ciołek , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej uzgodnienia z Konserwatorem Zabytków zmiany treści 

zapisów w projekcie Studium dotyczących kolejki wąskotorowej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Joanna Siodła, Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Edmund Fonferek , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Henryk Stańczyk , Paulina 

Strzałka. 

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej zmiany przeznaczenia działki nr ewid. 491 na tereny 

usługowe U w projekcie Studium. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , 

Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej pozostawienia dotychczasowego zagospodarowania 

działek nr ewid. 774 i 782, obręb miasto Wysoka. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Henryk Stańczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej lokalizacji ujęć wód podziemnych, dla których wykonano 

otwory poszukiwawcze i rozpoznawcze. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata 

Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Grażyna Wrzaszczak  

PRZECIW (1) 

Jan Ciołek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek , Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej pozostawienia dotychczasowego zagospodarowania 

działki nr ewid. 117/7, obręb Czajcze, i części działki nr ewid. 11/1, obręb miasto Wysoka..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , 

Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek , Paulina Strzałka  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził, że uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej złożonych wniosków, uwag i petycji oraz sposobu ich 

uwzględnienia w projekcie Studium. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , 

Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek  

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził , że uwaga nie została uwzględniona. 

 

Po zakończonych głosowaniach poszczególnych uwag Przewodniczący Rady S. Grzybowski 

zarządził 5 min przerwy. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:39:59  do 00:18:03 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. Przekazał, że w związku z tym, że w 

czasie rozmów podczas przerwy są wątpliwości co do pierwszego głosowania, ponieważ z 

mojej strony powstał błąd mogący wprowadzić radnych w błąd, źle zadałem pytanie odnośnie 

głosowania. Zatem zgłosił wniosek formalny o reasumpcję  tej pierwszej uwagi co do 

głosowania, ponieważ to pytanie które było zadane przed głosowaniem było sprecyzowane 

nie tak jak powinno być i mogło Państwa radnych wprowadzić w błąd, dlatego  zgłosił 

wniosek o reasumpcję głosowania uwagi nr 1. 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski poddał pod głosowanie wniosek Przewodniczącego 

Rady o reasumpcję głosowania w spr. głosowania uwagi nr 1 . 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek Przewodniczącego Rady o reasumpcję głosowania w spr. głosowania uwagi nr 1 . 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk 

Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi dotyczącej  usunięcia przeznaczenia terenu zieleni krajobrazowej ZK 

na działkach nr ewid. 729/1, 730, 731/1 i 732 w projekcie Studium. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , 

Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Magdalena Piszczek  
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Przewodniczący Rady S. Grzybowski stwierdził , że uwaga nie została uwzględniona. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:42:48  do 01:44:40 

Radny Henryk Stańczyk zgłosił wniosek formalny, aby w treści uzasadnienia zmienić zapis 

w dwóch pozycjach, w części końcowej, jest zapis: ”Wobec powyższego uznano, ze dla uwag 

odnoszących się wyłącznie do prognozy oddziaływania na środowisko organem 

rozpatrującym złożone jest jedynie Burmistrz Miasta i Gminy,  w tym zapisie logiczność jest 

wątpliwa i jest propozycja wykreślenia słowa „złożone”, i podobnie w części końcowej, jest 

zapis z kolei uwagi  dotyczące prognoz analizy podstawowego opracowania 

ekofizjograficznego zarówno do ustawy, jak i do ustawy o udostępnianiu informacji 

publicznej i tutaj powinien być wprowadzony zapis na podstawie  ustawy, ponieważ nikt 

uwag merytorycznych nie wnosił do ustawy, tylko wnosił do prognozy,  do studium,                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:44:41  do 01:45:16 

Pani Ewa Mendel potwierdziła słuszność dokonania zmian ze względu na omyłkę w 

brzmieniu  niestylistycznie wkradło się słowo „złożone”, które jest zbędne  w tym 

uzasadnieniu, w 5 akapicie ostatnie zdanie. Wniosła o wykreślenie słowa „złożone”. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:45:20  do 01:45:16 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski poinformował, że Radny H. Stańczyk zgłosił wniosek 

formalny zostaną przygotowane stosowne glosowania. Na ich przygotowanie zarządził 5 min 

przerwy. Po przerwie  wznowił obrady i poddał pod głosowanie wnioski formalne. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:54:31  do 01:55:41 

 

Głosowano wniosek : 
Radnego Henryka Stańczyka w sprawie zmiany zapisu w uzasadnieniu do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wysoka - wykreślenie słowa "złożone" w 15 akapicie 3 zdaniu uzasadnienia.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław 

Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak  

 

Wniosek został przyjęty 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:55:41  do 01:57:20 
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Głosowano  wniosek : 
Radnego Henryka Stańczyka w sprawie zmiany zapisu w uzasadnieniu do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wysoka - zastąpienie dwóch pierwszych wyrazów "do" wyrażeniami "na podstawie" 

w 17 akapicie uzasadnienia.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław 

Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak  

 

Wniosek został przyjęty 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wysoka. – Projekt uchwały nr 3. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, 

Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edmund Fonferek  

 

 

Uchwała nr XLIX/366/2022 w sprawie  uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wysoka została podjęta i stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości wniosku  p.p. 

S.M.C z dnia 6 kwietnia 2022 r. - Projekt uchwały nr 4.  

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:57:39  do 01:58:13 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że w dniu 6.04.2022 r. do Rady wpłynął 

wniosek państwa S.M.C. dot. przyłącza wodociągowego do posesji. Projekt był 

przedstawiany na posiedzeniu Komisji.  
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Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:58:13  do 01:59:04 

Sekretarz Miasta i Gminy A. Chuchla  powiedziała, że uchwala dot. wykonania przyłącza 

wodociągowego do działki prywatnej. Z tego względu, że wniosek został skierowany do Rady 

Miasta i Gminy a zadanie, o które wnioskują należy do właściwości Burmistrza, zatem 

wniosek powinien być przekazany do Burmistrza. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 01:59:17  do 02:01:58 

Radny H. Stańczyk zapytał, dlaczego ten proces załatwienia tej sprawy  przedłużamy. 

Powiedział, że wniosek wpłynął do Zakładu Gospodarki Komunalnej w 2021 r. , który dał 

odpowiedź i skierował do Pana Burmistrza. Poza tym Kierownik ZGK wnioskowała 

5.10.2021 r.  do budżetu o realizację i w budżecie nie zostało to uwzględnione. Dodał, że rok 

czasu trwa zwłoka w załatwieniu sprawy. Pan Burmistrz  mógł zaproponować Radzie, jeżeli 

uważa że  to jest słuszne. 

W tym miejscu powitał przybyłą na sesję panią Barbarę Basara – Radcę prawnego. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 2:02:15  do 02:03:10 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie treść projektu uchwały w sprawie przekazania 

według właściwości wniosku p.p. S.M.C z dnia 6 kwietnia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości wniosku p.p. S.M.C z dnia 6 

kwietnia 2022 r. - Projekt uchwały nr 4.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław 

Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak  

 

Uchwała nr XLIX/367/2022 w  sprawie przekazania według właściwości wniosku p.p. 

S.M.C z dnia 6 kwietnia 2022 r.  została podjęta i stanowi załącznik  nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Statutowej. – Projekt uchwały nr 5. 

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 2:03:10  do 02:07:16 



24 

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że w dniu 27 kwietnia 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Statutowej Radny Henryk Stańczyk  złożył do Rady pisemną 

rezygnację z ww. funkcji. Jednocześnie wraz z wygaśnięciem mandatu radnego Bartłomieja 

Noculaka w dniu 25 lutego 2022 r. Komisja także pomniejszyła swój  skład o jednego 

członka. Obecnie w Komisji jest jedna Pani Radna, co obliguje Radę do uzupełnienia składu 

Komisji. Przekazał, że na posiedzeniach Komisji, była propozycja ze strony radnej E. 

Dembińskiej, żeby do komisji Statutowej został powołany Przewodniczący Rady i II 

Wiceprzewodniczący Rady, kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Statutowej.  

 

Innych propozycji ze strony Radnych nie było. 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski przekazał, że kandydatami do Komisji Statutowej sa 

wskazani radni tj.  

1. Stanisław Grzybowski 

2. Marek Jóźwina. 

Przewodniczącym Komisji Statutowej w uchwale zostaje wskazana kandydatura Stanisława 

Grzybowskiego, natomiast zastępcą Przewodniczącego komisji Radna Emilia Dembińska. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Statutowej. – Projekt 

uchwały nr 5. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław 

Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak . 

 

 

Uchwała nr XLIX/368/2022 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Statutowej została podjęta i stanowi załącznik  nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok. - 

Projekt uchwały nr 6.  

 

Wypowiedź utrwalono na nagraniu w czasie od 2:07:37  do 02:10:05 

Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Sinkiewicz, przekazała, że oprócz zmian, które były 

prezentowane na posiedzeniach Komisji wprowadzone zostały dwie dodatkowe: 

1) Wpłynęła do budżetu  kolejna darowizna przeznaczona na zakup nagród w Konkursie 

„Śmieci mniej,  Ziemi lżej”, w kwocie  3 tys. zł.  i te zmiany zostały wprowadzone po 

stronie dochodów i wydatków,  



25 

 

2) Dofinansowanie z powiatu  dot. współorganizowania wydarzenia kulturalnego  

pn.”Festiwal Rękodzielnictwa Smaku i Kapel Biesiadnych”, kwota 3 tys. zł. i te 

zmiana została wprowadzona po stronie dochodów i wydatków,  

3) Sprostowana została zmiana nazwy zadania, w zał. Nr 13 do uchwały budżetowej, 

który stanowi załącznik nr6 do niniejszej uchwały, prawidłowa nazwa zadania brzmi: 

”Opracowanie dokumentacji projektowej oraz przebudowa budynku świetlicy 

wiejskiej w Młotkowie wraz z termomodernizacją ,  

 

Po tych dodatkowych zmianach plan dochodów zarówno jak i plan wydatków  zostaje 

zwiększony o 2.027.736, 56 zł.  

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:07:37  do 02:12:20 

Radny Henryk Stańczyk wnioskował na przyszłość jeżeli są zmiany, a one następują w 

części w załączniku, o których sygnalizował na posiedzeniu Komisji, żeby ta część była z 

dopiskiem,  na e-sesja, że to jest skorygowany załącznik a nie tylko podmieniony załącznik, 

gdyż jest istotna różnica. Skierował prośbę do pana Burmistrza, żeby w miarę 

proporcjonalnie, uczciwie między sołectwami  było, ze sprawozdania  Burmistrza wynikało, 

że sołectwo Kijaszkowo  nie dostało środków z programu, który jest wymieniony, a np. 

Czajcze kupuje kosiarkę, tutaj środki się znajdują, zasugerował, aby mieć na względzie 

sołectwo Kijaszkowo.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:13:00  do 02:13:28 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok. - Projekt uchwały 

nr 6.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Stanisław Grzybowski , Marek Jóźwina , 

Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk 

Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edmund Fonferek , Beata Kleczka 

 

 

Uchwała nr XLIX/369/ zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok została podjęta 

 i stanowi załącznik  nr 13 do protokołu. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wysoka na lata 2022-2032 r. - Projekt uchwały nr 7. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. - Projekt uchwały nr 8. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:13:49  do 02:15:51 

Sekretarz Miasta i Gminy Anna Chuchla, projekt uchwały określa zakres pomocy 

obywatelom Ukrainy przez Miasto i Gminę Wysoka. Obejmuje ona takie przedsięwzięcia jak: 

zorganizowanie, prowadzenie i udzielenie doraźnej pomocy, zapewnienie pomocy w zakresie 

komunikacji językowej, organizacja zajęć integracyjnych, edukacyjnych, kulturalnych i 

aktywizacji społecznej, organizacja zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży, zapewnienie 

edukacji szkolnej i przedszkolnej w jednostkach oświatowych, których organem 

prowadzącym jest Miasto i Gmina Wysoka. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:15:49  do 02:16:29 

Radny H. Stańczyk,  zapytał, ile wydatkowano środków finansowych na obywateli Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym, ile takich osób jest na terenie gminy,  jakie świadczenia są 

wypłacane tym uchodźcom.       

  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:16:32  do 02:18:19 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Skarbnik Miasta i Gminy D. Sinkiewicz – odpowiedziała, że świadczenia, które do tej pory 

wypłacane były obywatelom Ukrainy, jak również mieszkańcom gminy, którzy przyjęli  pod 

swój dach obywateli Ukrainy,  są wypłacane sukcesywnie, do wysokości środków, które 

gmina otrzymuje, z funduszu pomocowego. Natomiast z własnych środków gmina wyda la 

jedynie pieniądze na zapewnienie edukacji dzieciom ukraińskim, które uczęszczają do Szkoły 

podstawowej w Wysokiej, ale te środki są refundowane  z  funduszu pomocowego, i jak na 

dzień dzisiejszy środki te wystarczają.  

  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:18:27  do 02:19:57 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz, dopowiedział, że można jeszcze składać wnioski o 

zatrudnienie uchodźców do sektora publicznego, do samorządowego, do prac publicznych, 

itd. Z informacji z Urzędu Pracy wynika, że z terenu naszej gminy nie ma  ani jednego 

bezrobotnego uchodźcy ukraińskiego, wszyscy którzy są na terenie gminy mają prace, 

poszukują mieszkania, aby je wynająć, poszukują, radzą sobie.  

  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:19:58  do 02:23:27 

Radny Henryk Stańczyk zwrócił się o pisemną informacje finansowa, o której wcześniej 

wspomniał. Zgłosił swoje uwagi do projektu uchwały: 
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1) w par. 1 ust. 1 ppkt 5 zapewnienie edukacji szkolnej, przedszkolnej,  w jednostkach 

oświatowych (…) stwierdził, że z mocy prawa ten zakres jest obowiązkiem 

wynikającym z ustawy o oświacie,  dlaczego mamy wyręczać władze centralne,  

2) zgłosił wątpliwości do podstawy prawnej,  jest zapis:” na podstawie ustawy o 

samorządzie oraz art. 12  ust. 4 i 5 , art. 98,  art. 111, o ile art. 4 i 5 jest właściwie 

zastosowany, ponieważ to dot., że z własnej inicjatywy gmina może dofinansować , 

nie rozumiem, że jest przywołany art. 111 ustawy, który mówi, że w celu realizacji 

zadań związanych pomocą obywatelom w związku z konfliktem zbrojnym  na 

terytorium tego państwa , organ stanowiący może upoważnić wójta, czy to jest 

asekuracyjnie wpisane, dodał, ze nie widzi praktycznego zastosowania. 

  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:23:32  do 02:24:08 

Radca prawny, Barbara Basara odpowiedziała, że ten artykuł został powołany w podstawie 

prawnej, z tego powodu, że fory i tryb udzielania pomocy, będą określone przez Burmistrza w 

formie zarządzenia, żeby dokonywać tego to podstawę prawna i delegację do upoważnienia 

ma Rada. 

    Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:24:13  do 02:24:43 

Radny H. Stańczyk powiedział, że  my tego upoważnienia nie dajemy w tej uchwale, poprze 

określenie zakresu.  

Innych uwag nie było ze strony radnych. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:24:43  do 02:24:43 

Przewodniczący Rady S. Grzybowski poddał pod głosowanie treść uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. - Projekt uchwały nr 8. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Ciołek , Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław 

Grzybowski , Marek Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , 

Magdalena Piszczek , Joanna Siodła, Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna 

Wrzaszczak  

 

 

Uchwała nr XLIX/370/ 2022 w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa została podjęta  i stanowi 

załącznik  nr 14 do protokołu. 
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Ad. 17. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji i zapytań  

 

Ad. 18. Zapytania i wnioski sołtysów oraz kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:26:20  do 02:27:14 

Radna Magdalena Piszczek  zajęła głos w tym punkcie i powiedziała, że w dniu 4 maja na 

facebook wystawił Pan Burmistrz  informacje o niszczeniu mienia publicznego, czyli o 

malowaniu przystanku w Wysokiej. Przypomniała, że kiedy Pan Burmistrz objął swój urząd, 

była sytuacja w jeziorkach Kosztowskich zniszczenia przystanku poprzez użycie  do tego 

siekiery. Dostała wówczas od Burmistrza informację, ze to jest niska szkodliwość czynu, na 

co odpowiedziałam panu, ze jest to akt wandalizmu i nic z tym pan nie zrobił.  Wyraziła 

zdanie, że pomalowanie tego przystanku można uznać za sztukę uliczną. Dodała, że jest jej 

przykro, bo odczytuje to jako podział na gorszych i lepszych.  

Ad. 19. Wolne wnioski. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:27:44  do 02:28:31 

 

Radna Grażyna Wrzaszczak zapytała o likwidację linii autobusowej Nowa Rudna -Rudna- 

Kostrzynek –Mościska, docelowo Stare- Gmurowo, czy coś wiadomo w tej sprawie, bo już 

była zgłoszona wcześniej. Od jutra linia zostaje zamknięta, ludzie nie ma czym dojechać do 

pracy. 

 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:28:41  do 02:29:41 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz potwierdził, że z dniem 1 czerwca kurs przez Mościska 

zostaje zlikwidowany, jest to decyzja prywatnej spółki PKS, gmina nie ma wpływu na 

decyzję tej spółki,  Dodał, że jest to analizowane przez Starostwo Powiatowe, Starosta Pilski 

próbuje znaleźć jakieś rozwiązanie dla mieszkańców. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:29:42  do 02:30:40 

Radny Jan Ciołek, powiedział, że dzisiaj ukazała się oficjalna informacja o, że Gminom w 

98%  zostały wypłacone środki z KPO i Funduszu Dróg Samorządowych, zapytał czy gmina 

Wysoka otrzymała środki z KPO i Funduszu Dróg Samorządowych, czy takie wnioski zostały 

złożone.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 2:29:42  do 02:32:13 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz odpowiedział, że dzisiaj zostało rozstrzygnięcie z 

programu Polski Ład. Jeżeli chodzi o Rządowy Fundusz Dróg lokalnych to  gmina miała 

złożony wniosek na przebudowę drogi Jeziorki Kosztowskie – Kosztowo i ten wniosek jest na 

liście rezerwowej. Natomiast w dniu dzisiejszym były wyniki z programu Polski Ład, gmina 

Wysoka otrzymała 6 mln zł. , 50 tys. zł. na dwa wnioski z trzech , 2 mln zł na przebudowę, 

termomodernizacja świetlicy wiejskiej w Bądeczu, drugi wniosek za 4 mln zł.  to przebudowa 

stacji uzdatniania wody w Młotkowie, wraz z budową ujęć wody pitnej w Wysokiej, 3 
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wniosek za 10 mln zł. modernizacja oczyszczalni ścieków w Wysokiej, także na 2 z tych 3 

wniosków gmina otrzymała dofinansowanie.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  02:32:15  do 02:34:50 

Radny Edmund Fonferek  powiedział, ze jest zadowolony z tego, ze pan burmistrz 

skierował pismo do PZD w Złotowie, czy oprócz pisma pan Burmistrz podjął jakieś rozmowy 

w tej sprawie.  Zapytał o koncepcję połączenia drogi i ścieżki rowerowej Wysoka – Piła, czy 

to jest na papierze czy jakieś rozmowy trwają, czy jest szansa na realizację. Zapytał, czy 

świetlica w Młotkowie została zaplanowana, czy należy się spodziewać, że zostanie 

naprawiony dach. Skierował zapytanie odnośnie informacji nt. przyznania tzw. świadczenia 

ratowniczego dla strażaków, jako dodatek do emerytury. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 02:32:15  do 02:38:55 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz udzielił odpowiedzi na zadane pytania: 

- w spr. remontu cząstkowego drogi Stare – Głubczyn była korespondencja pisemna z PZD w 

Zlotowie,  

- odnośnie obwodnicy północnej Rudna – Zelgniewo przez Płotki, to jest kontynuowane, z 

informacji od Dyr. PZD w Pile wiadomo, że jest przygotowywany projekt  na kolejny odcinek 

obwodnicy – Wysoka - Rudna, przy tej okazji miała zostać uwzględniona interpelacja 

radnego H. Stańczyka w tej sprawie,  

- świetlica w Młotkowie, jutro będzie projektant ze wstępną koncepcją, spotka się również  z 

sołtysem,  

- dodatek dla strażaków ochotników, zasada jest taka, że ochotnik, który służył w OSP 20-25 

lat czynnej służby musi mieć dwóch świadków , którzy to potwierdzą,  trzecim świadkiem 

jest osoba publiczna,  która pełniła funkcję publiczną,  

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 02:38:59  do 02:43:53 

 

Radny Henryk Stańczyk poruszył sprawę drogi 190 wojewódzkiej, przedstawił artykuł 

prasowy w tej sprawie, gdzie było podkreślone zaangażowanie ze strony gminy Krajenka. 

Stwierdził, że nie widać zaangażowania ze strony Gminy Wysoka. Zapytał, czy coś więcej 

pan Burmistrz może w tej sprawie powiedzieć. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 02:38:59  do 02:47:22 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz  wyjaśnił, że projekt przebudowy drogi wojewódzkiej 

190, jak i cała jego realizacja, są już planowane od kilku lat, kiedy środki przepadły i WZDW 

rozwiązał umowę z z wykonawcą to rozpoczęły się prace cząstkowe,  na odcinku Wysoka – 

Krajenka, ja również jeden etap zgodnie z projektem od Krajenki – Leśnik, zapadła decyzja w 

Poznaniu, ze będą realizować etapami, od Krajenki zaczynają i będą się przesuwać dalej  do 

Gniezna , remont cząstkowy byłby już wykonany na terenie gmina Wysoka, od Wysokiej do 

Bądecza, niestety Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska nie wydała zgody na wycinkę 

drzew. Rada Miasta i Gminy dostała również odpowiedź na petycję skierowana do 



30 

 

Samorządu Woj. Wielkopolskiego, która zawierała informacje, ze znany jest im stan drogi i 

zrobią wszystko, żeby polepszyć jej stan nawierzchni  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 02:47:32  do 02:49:08 

Radny Henryk Stańczyk  powiedział, ze sprawą 190 każdy jest zainteresowany, żeby to było 

jak najszybciej, stwierdził, że jeżeli chcemy połączyć siły i środki na budowę ścieżki 

rowerowej Wysoka – Bądecz, gdzie nie będziemy realizować tej inwestycji, jeżeli tym 

tempem pójdzie przebudowa drogi 190 to się okaże, ze ścieżka rowerowa będzie sama w 

sobie tylko bez przebudowy drogi 190. Nie wiadomo w jakim stopniu pójdzie ta 

synchronizacja, że będzie to jednoczesne. 

 

Ad. 20. Komunikaty Burmistrza oraz informacja o planowanych zamierzeniach do 

następnej Sesji. 

 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 02:49:34  do 02:53:40 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz  przekazał następujące informacje: 

1) raport o stanie gminy zostanie wkrótce przekazany do publicznego wglądu, 

2) został złożony wniosek do Starostwa powiatowego w Pile o pozwolenie na budowę 

remizy strażackiej w Bądeczu,  

3) w czerwcu br. zostaną wyłożone do publicznego wglądu wszystkie plany 

przestrzenne, żeby w lipcu mogły zostać podjęte odpowiednie uchwały,  

4) w przyszłym miesiącu zostaną dokonane korekty  w budżecie, żeby nie zapominać o 

sołectwach, żeby wykonać pewne zadania inwestycyjne, proponuje zakup działki  1 ha 

za boiskiem  GLKS na potrzeby rozbudowy obecnego boiska , wprowadzić projekt na 

przebudowę kanalizacji  w Wysokiej  od ul. Dworcowej do Placu Wolności, gdyż stan 

nawierzchni bardzo się pogarsza,  

5) dzisiaj wpłynęły środki na te dwa zadania inwestycyjne, będzie projektowana 

termomodernizacja świetlicy w Bądeczu,  

 

 

Ad. 21. Komunikaty oraz informacje Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 02:53:48  do 02:49:08 

Przewodniczący rady S. Grzybowski powiedział, że: 

1) składa podziękowania Sołtysom, za odbyte zebrania wiejskie,  

2) Komisarz Wyborczy w Pile w dniu 30.05.2022 r. poinformował o wynikach  

wyborów uzupełniających do Rady Miasta i Gminy Wysoka,  Radną została 

wybrana Pani Kamila Nadolna,  
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3)  złożył gratulacje Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Łobżenicy panu 

Antoniemu Kapeja, który z rąk Prezydenta RP otrzymał Złoty Krzyż za  Zasługi 

na rzecz Samorządu,  

4) następna sesja Rady Miasta i Gminy Wysoka jest zaplanowana na dzień 

23.06.2022 r.  

 

Ad. 22. Zakończenie obrad i zamknięcie XLIX sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku sesji Przewodniczący Rady Stanisław Grzybowski zamknął 

XLIX Sesję Rady Miasta i Gminy. 

 

 

 

 

UWAGA 

Integralną częścią protokołu jest pełna relacja z sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka  

na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Miasta i Gminy Wysoka: 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=643 -  http://transmisja.esesja.pl/wysoka oraz  na stronie 

internetowej Miasta i Gminy Wysoka – Samorządowy Portal 

Internetowy:  https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/452/rada-miasta-i-gminy-wysoka.htm 

 

Przygotowała: 

 

Wioletta Kołodziej 

 

Inspektor ds. obsługi Rady 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

   

 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=643
http://transmisja.esesja.pl/wysoka
https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/452/rada-miasta-i-gminy-wysoka.htm

